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Program:

1) Informace z kateder a součástí

Dr. Končelík informoval, že formulář posudku závěrečných bc a mgr prací byl dle
požadavků upraven. Dr. Shavit oceňuje, že byly z formuláře vymazány některé
nevyhovující formulace.

Dr. Končelík připomněl, že 14. 3. 2024 studenti pořádají ples a vyučujícím nabízejí
volné vstupenky, které jsou momentálně k dispozici na sekretariátech IKSŽ.

Dr. Koudelková za MKPR uvedla, že připravují nový studijní program v AJ
Sustainability, Communication and Media Studies, který se bude týkat tématu
udržitelnosti. Hlavní garantka tohoto programu je dr. Ulrike Notarp, které děkuje za
jeho přípravu a obsahové vedení projektu.

Semestr se úspěšně rozjel, studentů je hodně.

Dr. Janu Rosenfeldovou čeká velká obhajoba disertační práce.

Doc. Silverio za KŽ informoval o tom, že Rada pro vnitřní hodnocení UK schválila
reakreditaci navazujícího magisterského studijního programu Žurnalistika, která
bude platit až do 31.1. 2034.

Prof. Štoll řekl, že proběhla schůze členů katedry mediálních studií.

Na katedře uvítali 3 nové zaměstnance , jsou to– dr. Javornicky Brumovská, dr.
Kuzmičová a Mgr. Hroch.

Katedra připravuje dva nové navazující magisterské studijní programy - Dětská
studia a Game Studies.

Prof. Štoll také informoval o tom, že byla přidělena částka 100 tisíc Kč pro časopis
„Mediální studia“.

Příští týden proběhnou rigorozní zkoušky pro 3 uchazeče.



Externě bude na katedře pracovat kolegyně z Maďarska.

Dr. Shavit informovala o tom, že se blíží univerzitní hodnocení vědy, proběhnou
schůzky k tomuto tématu. IKSŽ bude opět hodnocen společně s Ústavem
informačních studií a knihovnictví FF UK.

Dr. Shavit bude zjišťovat, kde by se mohla dr. Kuzmičová habilitovat.

Je třeba pracovat na zajištění akreditace pro jmenovací řízení Mediálních a
komunikačních studií.

MgA. Peml uvedl, že už brzy se podepíše nová smlouva s firmou Dallet.

Proběhne další výběrové řízení na streamování schůzí zastupitelstva Prahy 1.

Přemýšlejí o kurzech pro studenty doktorského studia na téma – jak nahrávat zvuk i
obraz. Kurzy by probíhaly on-line v MOODle. Ředitel je tomuto návrhu nakloněn.

S vedoucím IT odd. se MgA Peml domluví na případné spolupráci ohledně
rekonstrukce učebny č. 215.

Dr. Bednařík informoval, že počet přihlášek na bc. studijní program Komunikační
studia letos klesl o 100 uchazečů. Stoupl počet přihlášek na specializaci Mediální
studia, ale klesl na specializace Marketingová komunikace a PR a Žurnalistika.
Důvody mohou být sociální a finanční. Pro mimopražské zájemce může být případné
studium v Praze dost finančně náročné.

Dr. Prázová informovala, že zatím nemáme aktuální informace ke stěhování věcí z
Hollaru kvůli stavebním úpravám – informace se neustále mění.

Z projektu Ph.D. infra nelze nakupovat kamery a podobné věci.

CEMES připravila analýzu pro Českou televizi.

Potřebuje vědět, jaké časopisy chce IKSŽ objednat do knihovny na rok 2025.

Ing. Dostálková informovala, že od 3.6. začnou na Hollaru avizované stavební
práce.



20.5. se už začne stěhovat knihovna.

27.5. se začnou stěhovat učebny č. 14 a 215.

Žádáme vyučující, aby zvážili, kde chtějí v červnu zkoušet. Požadavek na rezervaci
místností v Jinonicích pro tyto účely – nahlašte ing. Dostálkové nebo mgr.
Kryšpínové.

Ukázalo se, že za domluvený pronájem učeben pro přijímací zkoušky a státnice ve
Voršilské ulici budeme muset zaplatit.

Paní Neag bude na institut vracet zapůjčenou licenci Atlas. Kdo by měl o tuto licenci
zájem, dejte vědět ing. Dostálkové.

IKSŽ obdrželo pozvánky na slavnostní udílení doktorátů na rektorátu UK. Kdo by měl
o pozvánku zájem, ať se obrátí na ing. Dostálkovou.

Příští pondělí se uskuteční schůzka na téma interní komunikace. Ing. Dostálková
„sbírá“ informace, jak a kudy proudí informace a jak jsou zaměstnanci s touto
komunikací spokojeni.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 8. 4. 2024 v učebně č. 110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


